
 

 

  30. juni 2024  

  

  

  

  

Referat af ordinært bestyrelsesmøde  
  

Onsdag den 26. juni 2024 kl. 17:30 i Idrættens Hus, Brøndby  

  
  

Deltagere:  

Henrik Klitvad, formand  Kim Hansen, sportschef  

Mogens Jørgensen, bestyrelsesmedlem Anders Riedel, sekretariatschef   

Poul Lundberg, kasserer Rasmus Gråskov, DTF-repræsentant  

Cathrine Ørbeck Riis, næstformand  Thomas Rosenmejer, turneringskonsulent 
  

Fraværende:  

Ingen. 
  

1. Sportschefens arbejdsopgaver.  

Til et forslag til DTF om fortsat samarbejde vedrørende Tennis Øst sportschefen 

var der kort inden bestyrelsesmødet fremkommet bemærkninger fra forbundet. 

Sportschefen og sekretariatschefen udarbejder til godkendelse i bestyrelsen et 

revideret oplæg til DTF. 

 

2. Unionens økonomi. 

Kassereren oplyste, at de første 5 måneder følger budgettet; der foreligger 

snart et halvårsregnskab, der ligeledes ser ud til at følge det budgetterede.  

  

3. DTF’s fælles kontingentudvalg.  

Fra unionens tre repræsentanter i udvalget forelå der et skriftligt oplæg med 

forslag til, hvorledes unionens bestyrelse forholder sig til de seks kontingent-

modeller, forbundet har fremlagt. Bestyrelsen tilsluttede sig oplægget. 

Bestyrelsen var enige om, at et valg mellem de tre modeller til forbunds-

kontingent, som unionen kan leve med, nu bør træffes af forbundsledelsen, 

hvorefter de sidste tilpasninger vil kunne foretages uden indkaldelse til flere 

kontingentudvalgsmøder. Bestyrelsen var ligeledes enige om, at unionen ikke 



 

 

er indstillet på fortsat at indgå i kontingentudvalgets arbejde, hvis 

forbundsledelsen vælger at gå videre med én af de tre andre modeller. 

Formanden orienterer snarest pr. brev forbundets formand om det nævnte 

skriftlige oplæg og om unionens holdninger til det videre forløb. 

 

4. DTF-repræsentantens mandat og selvstændige handlemulighed ind i 

forbundets bestyrelse.  

Af unionsbestyrelsens drøftelse fremgik det, at DTF-repræsentanten i mange 

tilfælde forventes at agere helt på egen hånd ud fra sin egen opfattelse, men 

at unionsbestyrelsen i nogle tilfælde vil have eller kan forventes at have 

holdninger til centrale og principielle emner på forbundsbestyrelsens dags-

orden, som DTF-repræsentanten må tage hensyn til i sin stillingtagen som 

unionens repræsentant i forbundets bestyrelse, eksempelvis de aktuelle 

spørgsmål om kontingentmodel og om padelsportens organisering. Om 

sådanne spørgsmål foreligger eller opstår må løbende vurderes af DTF-

repræsentanten, om fornødent i dialog med unionsbestyrelsen, der løbende 

holdes informeret om og dermed også selv kan reagere i forhold til sager, der 

skal behandles i forbundets bestyrelse. 

 

5. Genoptage drøftelsen om unionens holdning vedr. padel.  

Bestyrelsen var forhåndsorienteret om en række overordnede spørgsmål, 

herunder vedrørende medlemsforeningerne og det internationale billede, som 

af forbundet er forelagt for medlemmerne af forbundets bestyrelse. DTF-

repræsentanten gav tilsagn om over for unionsbestyrelsen at give sine bud på 

besvarelser – såvel af de rejste spørgsmål som af relevante spørgsmål, som 

ikke var rejst.  

 

6. Ansøgning til spillerudviklingspuljen fra Tølløse og Holbæk Tennisklub.  

Holbæk og Tølløse havde ansøgt om tilskud på DKK 19.500 til et fælles 

juniorsamarbejde.  

Bestyrelsen godkendte ansøgningen. 

 

7. Ansøgning til spillerudviklingspuljen fra Hillerød Tennis & Padel klub.  

Hillerød havde ansøgt om DKK 20.000 til en sommercamp med primært fokus 

på udsatte børn.  

Tilskudsansøgningen blev – uanset det sympatiske formål – afslået af besty-

relsen; projektet involverede ikke nogen andre medlemsklubber, indeholdt ikke 

nogen selvfinansiering, var ikke udformet i unionens ansøgningsskabelon med 

tilstrækkelige oplysninger og var indkommet for sent i forhold til bestyrelsens 

møde.  

 



 

 

8. Ansøgning til spillerudviklingspuljen fra Sakskøbing Badminton og Tennis 

Klub.  

Sakskøbing havde ansøgt om DKK 8.000 til i samarbejde med en ny 

juniortræner at motivere klubbens unge, der dyrker andre idrætsgrene i 

foreningen, til også at kaste sig over tennis.  

Bestyrelsen godkendte ansøgningen med en samtidig opfordring til klubben om 

at søge at involvere tennisklubberne i Rødby og Maribo i projektet. 

 

9. Spillerudviklingspuljen.  

Bestyrelsen drøftede problemerne i flere regioner med trænerkapacitet. Proble-

merne kompliceres af, at de veksler mellem sommersæsonen, hvor der typisk 

er mangel på trænere, og vintersæsonen, hvor situationen er den omvendte, i 

og med at banekapaciteten er begrænset og mange klubber har lukket og ikke 

kan bære en træneromkostning vintermånederne.  

Bestyrelsen tilsluttede sig, at der indledes en dialog med DTF om problem-

stillingen og mulighederne for en fælles indsats, herunder om mulighederne for 

deling af trænerressourcer i medlemsklubber samt eventuel medfinansiering og 

administration fra forbund og union. Unionens DTF-repræsentant, der i 

forbundets bestyrelse har ansvar for uddannelse, inkluderes i dialogen. 

 

10. Status for Hillerød Tennis & Padel Klub: ”Mere Tennis i Nord”. 

Det blev endeligt bekræftet for bestyrelsen, at der ikke aktuelt er tilstrækkelige 

ressourcer fra initiativtageren - Hillerød Tennis & Padel Klub - til at gennemføre 

projektet, som derfor er skrinlagt indtil videre. 

 

11. Nyt fra Dansk Tennis Forbund.  

DTF-repræsentanten orienterede om en forestående interviewundersøgelse om 

medlemstilfredshed samt et forestående bestyrelsesmøde om nye data om 

dansk tennis. 

 

12. Intern håndtering af nye regler om arbejdstidsregistrering samt unionens 

ageren i juridiske spørgsmål.  

Bestyrelsen fandt, at informationen fra DIF var tilstrækkelig. 

 

13. DGI Nordsjælland samarbejde.  

Der er fortsat dialog om genopstart af samarbejde og der er nu kommet forslag 

til mødedatoer for første møde. 

 

14. Planlægning af TØ dialogmøder i efteråret 2024.  

Bestyrelsen tilsluttede sig, at der til næste bestyrelsesmøde sættes datoer på 

forestående regionale dialogmøder med medlemsklubber, hvor rækkefølgen 



 

 

efter det seneste dialogmøde med region 5 vil være: region 3 (kassereren), 

region 1 (formanden), region 2, region 4 og region 6. 

 

15. Nyt fra sekretariatet.  

Bestyrelsen havde ingen spørgsmål til den forelagte oversigt over sekretaria-

tets aktiviteter siden sidste møde. 

  

16. Eventuelt.  

Formanden opfordrede bestyrelsens medlemmer at udnytte muligheder, som 

måtte opstå i sommerferien, for at aflægge besøg i unionens medlemsklubber. 

   

Referent: Sekretariatschefen. Næste ordinære bestyrelsesmøde afholdes den 11. september 2024.  


